



A programme organized by **United Vision Academy (UVA)**in collaboration with the **Chartered Institute of Logistics and Transport**.

由优威教育商学院 (UVA) 和 国际皇家物流与运输学会 (CILT) 一同合作举办的专业课程





The Chartered Institute of Logistics and Transport is a professional body representing logistics and transportation industries globally.

国际皇家物流与运输学会 (CILT) 是代表全球物流 (Logistics) 与运输 (Transport) 行业的专业机构





Upon completion of the course, students are able to become one of the **Chartered Members** of the **Chartered Institute of Logistics and Transport (CILT)**

完成课程后,学生能够成为 国际皇家物流与运输学会 (CILT) 的特许会员之一





Being a chartered member of the (CILT) enables access to more exposure and opportunities to connect and collaborate with other Chartered Members across the globe

成为 (CILT) 的特许会员可以获得更多的曝光率和机会, 与全球其他特许会员建立联系和协作





Fast-Track

- ✓ 4 Subjects + 1 Project to complete
- ✓ 16 hours class in total (Two days class)
- No examination required
- ✓ Requires Diploma / Degree to study
- ☑ Fastest way to become Chartered Member





Fast-Track

Minimum Requirements:

Any Degree
+
5 Years Working
Experience

OR

Any Diploma
+
7 Years Working
Experience









The Chartered Institute of Logistics and Transport

Patron: HRH The Princess Royal

This is to certify that

has this day been elected a

Chartered Member

of The Chartered Institute of Logistics and Transport

and can now use the following post nominal letters

CMILT

Membership No: M 2760

Date: 13th November 2021

International President

International Secretary General

Sample of Chartered Member Certificate





Benefits of the Course

- Professional lecturers that have practical experience in the field
- ✓ EPF & HRDCorp withdrawal available
- WhatsApp group support and assistance
- Course materials and past year papers provided
- Lecturers will explain in other languages when necessary





Price of the Course

Fast-Track

RM 11,000

Normal Track

RM 33,000

Eligible to claim for :









Thank You

Do you have any questions?

info@uvacademy.edu.my +607- 557 8816 United Vision Academy



